

ИНФОРМАЦИЯ
ОБ АВТОРАХ¹INFORMATION
ABOUT THE AUTHORS¹

1. Аванесов Геннадий Арташесович, профессор кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ», д-р юрид. наук, профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminologia.ru>;

2. Антонян Юрий Миранович, главный научный сотрудник ФГКУ «Всероссийский научно-исследовательский институт МВД России», д-р юрид. наук, профессор, заслуженный деятель науки Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: antonyaa@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

3. Бабаев Михаил Матвеевич, главный научный сотрудник ФГКУ «Всероссийский научно-исследовательский институт МВД России», д-р юрид. наук, профессор, заслуженный деятель науки Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: babaevmm@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

4. Бойцов Борис Васильевич (1933–1998);

5. Вандышев Валерий Васильевич, профессор кафедры уголовного процесса и криминалистики НОУ ВПО «Межрегиональный институт экономики и права» (г. Санкт-Петербург), д-р юрид. наук, профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 194044, г. Санкт-Петербург, ул. Смольячкова, д. 14/1; 2) телефон: 541-86-28, 327-12-45 (доб. 212, 213); 3) e-mail: institute@miep.edu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.miep.edu.ru>;

6. Вахмистров Евгений Павлович, соискатель кафедры уголовного права и криминологии ФГБОУ ВПО «Российская правовая академия Министерства юстиции Российской Федерации». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 127051, г. Москва, Большая Каретный переулок, дом 10а; 2) телефон: (495) 650-77-26; 3) e-mail: rpa@gra-mjust.ru, info@gra-mu.ru; 4) официальный сайт: <http://gra-mu.ru>;

7. Галустян Оскиян Аршакович, профессор кафедры уголовного процесса ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ», д-р юрид. наук, профессор, генерал-майор внутренней службы в отставке. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-24-20, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

8. Геворкян Сократ Каренович, адъюнкт кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) e-mail: sokrarat@mail.ru; 5) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

1. Avanesov Gennady Artashesovitch, Professor of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”, Doctor of Law, Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) web: <http://www.criminologia.ru>;

2. Antonyan Yuri Miranovitch, senior scientific worker of FSCU “All-Russian Scientific Research Institute of MIA RF”, Doctor of Law, Professor, Honored scientific worker of Russian Federation. *Contact information on the working place:* 1) Address: 25, Povarskaya St., G-69, GSP – 5, Moscow, 123995, 2) tel.: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: antonyaa@yandex.ru; 4) web: <http://www.vnii-mvd.ru>;

3. Babaev Mikhail Matveevitch, senior scientific worker of FSCU “All-Russian Scientific Research Institute of MIA RF”, Doctor of Law, Professor, Honored scientific worker of Russian Federation. *Contact information on the working place:* 1) Address: 25, Povarskaya St., G-69, GSP – 5, Moscow, 123995, 2) tel.: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: antonyaa@yandex.ru; 4) web: <http://www.vnii-mvd.ru>;

4. Boitsov Boris Vasilievitch (1933–1998);

5. Vandyshov Valery Vasilievitch, Professor of Criminal Procedure and Criminalistics Chair at NSEI HPE “Interregional Institute of Economy and Law” (Saint Petersburg), Doctor of Law, Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: 14/1, Smolyatchkova St., Saint Petersburg, 194044, 2) tel.: 541-86-28, 327-12-45 (additional 212, 213); 3) e-mail: institute@miep.edu.ru; 4) web: <http://www.miep.edu.ru>;

6. Vakhmistrov Evgeny Pavlovitch, post-graduate student of Criminal Law and Criminology Chair at FSBEI HPE “Russian Law Academy of Ministry of Justice of Russian Federation”. *Contact information on the place studying:* 1) Address: 10a, Bolshoy Karetny Lane, Moscow, 127051, 2) tel.: (495) 650-77-26; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru; 4) web: <http://rpa-mu.ru>;

7. Galustyan Oskiyon Arshakovitch, Professor of Criminal Procedure Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”, Doctor of Law, Professor, retired Major-General of the Inner Service. *Contact information on the working place:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

8. Gevorkyan Sokrat Karenovitch, post-graduate student of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) e-mail: sokrarat@mail.ru; 5) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

¹ Информация об авторах, как и в предшествующих номерах журнала, так и в настоящем, подготовлена, проверена и уточнена В. Н. Орловым, помощником главного редактора, канд. юрид. наук, доцентом.

¹ The information on authors, as well as in the previous numbers of the magazine, and in the present, is checked up, specified and prepared by V.N. Orlov, the assistant to the editor-in-chief, candidate of law, the senior lecturer.

9. Голомбаите Юлия Михайловна, соискатель кафедры уголовного права и криминологии ФГБОУ ВПО «Российская правовая академия Министерства юстиции Российской Федерации». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 127051, г. Москва, Большой Каретный переулок, дом 10а; 2) телефон (495) 650-77-26; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru, golombaite@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>;

10. Добкина Елена Александровна, соискатель кафедры уголовного права. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117418, г. Москва, ул. Новочеремушкинская, д. 69а, корп. «А»; 2) телефон (495) 719-73-55; 3) e-mail: rajpriem@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raj.ru>;

11. Долганов Александр Васильевич (26.08.1944–28.11.2011)

12. Домников Алексей Сергеевич, адъюнкт кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

13. Зуйков Георгий Георгиевич (1918–1988);

14. Иванцов Сергей Вячеславович, профессор кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ», д-р юрид. наук. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-24-20, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

15. Ивасюк Ольга Николаевна, доцент кафедры уголовного права и процесса НОУ ВПО «Московский финансово-промышленный университет «Синергия», канд. юрид. наук *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 101000, Москва, ул. Маросейка, 11/4, стр. 4; 2) телефон (495) 995-49-13; 3) e-mail: Info@mifp.ru; 4) официальный сайт: <http://www.mfpa.ru>;

16. Качурина Елена Борисовна, соискатель Федерального казенного учреждения «Научно-исследовательский институт Федеральной службы исполнения наказаний». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 125130, г. Москва, ул. Нарвская, д. 15; 2) телефон (499)799-4015; 3) факс: (499)799-4046; 4) официальный сайт: <http://niifsin.su>;

17. Квашис Виталий Ефимович, главный научный сотрудник ФГКУ «Всероссийский научно-исследовательский институт МВД России», д-р юрид. наук, профессор, заслуженный деятель науки Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: kvashis@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

18. Кудрявцев Владимир Николаевич (10.04.1923–05.10.2007);

19. Ланцов Павел Павлович, адъюнкт кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

20. Лебедев Семен Яковлевич, начальник кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ», д-р юрид. наук, профессор; президент Московского клуба кримиологов. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminologia.ru>; <http://moskrim.ru>;

21. Лунеев Виктор Васильевич, главный научный сотрудник сектора уголовного права и криминологии ФГБУН «Институт государства и права Российской академии наук», д-р юрид. наук, профессор, лауреат Государственной премии РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 119991,

9. Golombaite Yulia Mikhailovna, competitor of Criminal Law and Criminology Chair at FSBEI HPE “Russian Law Academy of Ministry of Justice of Russian Federation”. *Contact information on the place studying:* 1) Address: 10a, Bolshoy Karetny Lane, Moscow, 127051, 2) tel.: (495) 650-77-26; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru, golombaite@yandex.ru; 4) web: <http://rpa-mu.ru>;

10. Dobkina Elena Alexandrovna, competitor Criminal Law Chair. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: Building “A”, 69a, Novotcheremushkinskaya St., Moscow, 117418; 2) tel.: (495) 719-73-55; 3) e-mail: rajpriem@mail.ru; 4) web: <http://www.raj.ru>;

11. Dolganov Alexander Vasilievitch(26.08.1944–28.11.2011)

12. Domnikov Alexey Sergeevitch, post-graduate student of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

13. Zuykov Georgy Georgievitch (1918–1988);

14. Ivantsov Sergey Vyatcheslavovitch, Professor of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”, Doctor of Law. *Contact information on the working place:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

15. Ivasyuk Olga Nikolaevna, Associate Professor of Criminal law and Procedure Chair at HSEI HPE “Moscow Financial Industrial University “Synergy”, Candidate of Law. *Contact information on the working place:* 1) Address: Building 4, 11/4, Maroseika St., Moscow, 101000; 2) tel.: (495) 995-49-13; 3) e-mail: Info@mifp.ru; 4) web: <http://www.mfpa.ru>;

16. Katchurina Elena Borisovna, competitor of Federal Budget Institution “Scientific Research Institute of Federal Service of Penalty Execution”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 15, Narvskaya St., Moscow, 125130; 2) tel.: (499) 799-4015; 3) fax: (499) 799-4046; 4) web: <http://niifsin.su>;

17. Kvashis Vitaly Efimovitch, senior scientific worker at of FSCU “All-Russian Scientific Research Institute of MIA RF”, Doctor of Law, Professor, Honored scientific worker of Russian Federation. *Contact information on the working place:* 1) Address: 25, Povarskaya St., G-69, GSP – 5, Moscow, 123995, 2) tel.: (495) 667-1515, 667-3505; 3) e-mail: kvashis@mail.ru; 4) web: <http://www.vnii-mvd.ru>;

18. Kudryavtsev Vladimir Nikolaevitch (10.04.1923–05.10.2007);

19. Lantsov Pavel Pavlovitch, post-graduate student of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

20. Lebedev Semen Yakovlevitch, Head of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the working place:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) web: <http://www.criminologia.ru>; <http://moskrim.ru>;

21. Luneev Victor Vasilievitch, senior scientific worker of Criminal Law and Criminology Department of FSBYS “Institute of State and Law of Russian Science Academy”, Doctor of Law, Professor, Laureate of State Award of RF. *Contact information on the working place:* 1) Address: 10, Snamenka, Moscow, 117437;

г. Москва, ул. Знаменка, д. 10; 2) телефон (495) 691-8792; 3) e-mail: isl_ran@rinet.ru; 4) официальный сайт: <http://www.igpran.ru>;

22. Орлов Владислав Николаевич, доцент кафедры криминологии и уголовно-исполнительного права ФГБОУ ВПО «Московская государственная юридическая академия имени О.Е. Кутафина», канд. юрид. наук, доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом № 9; 2) телефон: (499) 244-8646; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru, vlad-orlov@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;

23. Остроумов Сергей Сергеевич (05.01.1909 — 10.03.1979);

24. Прокурова Наталья Сергеевна, профессор Волгоградской академии МВД России, доктор филологических наук, профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 400089, Волгоград, ул. Историческая, 130; 2) телефон: (8442) 54-50-61, 54-76-64; 3) e-mail: va@va-mvd.ru; 4) официальный сайт: <http://va-mvd.ru>;

25. Сидоренко Элина Леонидовна, доцент кафедры уголовного права и криминологии ФГБОУ ВПО «Российская правовая академия Министерства юстиции Российской Федерации», канд. юрид. наук, доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 127051, г. Москва, Большой Каретный переулок, дом 10а; 2) телефон: (495) 650-77-26; 3) e-mail: gra@rpa-mjjust.ru, info@rpa-mu.ru; 4) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>;

26. Старков Олег Викторович, главный научный сотрудник Научно-исследовательского института ФГБОУ ВПО «Российская правовая академия Министерства юстиции Российской Федерации», д-р юрид. наук, профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117638, г. Москва, ул. Азовская, дом 2, корп. 1; 2) телефон (499) 317-00-11; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru; 4) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>;

27. Тэсс Леонид Владимирович, профессор Академии проблем безопасности, обороны и правопорядка (АБОП). *Контактная информация:* 1) адрес: 121357, г. Москва, ул. Кременчугская, 22, кв. 17; 2) официальный сайт: <http://akbp.ru>;

28. Уваров Борис Иванович, адвокат, государственный советник юстиции 3-го класса в отставке, заслуженный юрист РФ. *Контактная информация для переписки:* 1) адрес: 121357, г. Москва, ул. Кременчугская, 22, кв. 17; 2) телефон (985) 784-82-68;

29. Уткин Владимир Александрович, директор Юридического института ФГБОУ ВПО «Национальный исследовательский Томский государственный университет», заведующий кафедрой криминологии и уголовно-исполнительного права. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 634050, г. Томск, Московский тракт, 8, ЮИ ТГУ; 2) телефон (3822) 529-868; 3) e-mail: ui@sibmail.com; 4) официальный сайт: <http://ui.tsu.ru>;

30. Фадеев Виктор Николаевич, профессор кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ», д-р юрид. наук, профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

31. Черный Антон Игоревич, адъюнкт кафедры криминологии ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

32. Шафорост Владимир Александрович, соискатель кафедры уголовного права ФГОУ ВПО «Московский университет МВД РФ». *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: 424-2420, ДЧ 336-2244; 3) факс: 336-6288, 336-2444; 4) официальный сайт: <http://www.mosu-mvd.com>;

33. Яковлев Александр Максимович (30.08.1927–26.05.2011)

2) tel.: (495) 691-8792; 3) e-mail: isl_ran@rinet.ru; 4) web: <http://www.igpran.ru>;

22. Orlov Vladislav Nikolaevitch, Associate Professor of Criminology and Criminal Executional Law of FSBEI HPE “Moscow State Juridical Academy by O.E. Kutafin”, Candidate of Law, Doctor. *Contact information of the working place:* 1) Address: 9, Sadovaya-Kudrinskaya St., Moscow, 123995; 2) tel.: (499) 244-8646; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru, vlad-orlov@mail.ru; 4) web: <http://www.msal.ru>;

23. Ostroumov Sergey Sergeevitch (05.01.1909 – 10.03.1979);

24. Proкурова Natalia Sergeevna, Professor of Volgograd Academy of MIA RF, Doctor of Philology, Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: 130, Istoritcheskaya St., Volgograd, 400089; 2) tel.: (8442) 54-50-61, 54-76-64; 3) e-mail: va@va-mvd.ru; 4) web: <http://va-mvd.ru>;

25. Sidorenko Elina Leonidovna, Associate Professor of Criminal Law and Criminology of FSBEI HPE “Russian Law Academy of Ministry of Justice of Russian Federation”, Candidate of Law, Associate Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: 10a, Bolshoy Karetny Lane, Moscow, 127051, 2) tel.: (495) 650-77-26; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru; 4) web: <http://rpa-mu.ru>;

26. Starkov Oleg Victorovitch, senior scientific worker of Scientific Research Institute of FSBEI HPE “Russian Law Academy of Ministry of Justice of Russian Federation”, Doctor of Law, Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: Building 1, 2, Azovskaya St., Moscow, 117638; 2) tel.: (499) 317-00-11; 3) e-mail: rpa@rpa-mjust.ru, info@rpa-mu.ru; 4) web: <http://rpa-mu.ru>;

27. Tess Leonid Vladimirovitch, Professor of Academy of Problems of Safety, Defense and Law Enforcement. *Contact information on the working place:* 1) Address: Appart. 17, 22 Kremenchugskaya St., Moscow, 121357; 2) web: <http://akbp.ru>;

28. Uvarov Boris Ivanovitch, lawyer, State Councilor of Justice of the 3rd level retired, Honored Jurist of RF. *Contact information:* 1) Address: Appart. 17, 22 Kremenchugskaya St., Moscow, 121357; 2) tel. (985) 784-82-68;

29. Utkin Vladimir Alexandrovitch, Director of Juridical Institute of FSBEI HPE “National Research Tomsk State University”, Head of Criminology and Criminal Executional Chair. *Contact information on the working place:* 1) Address: JI TSU 8, Moskovsky Highway, Tomsk, 634050; 2) tel.: (3822) 529-868; 3) e-mail: ui@sibmail.com; 4) web: <http://ui.tsu.ru>;

30. Fadeev Victor Nikolaevitch, Professor of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the working place:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-24-20, additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

31. Cherny Anton Igorevitch, post-graduate student of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-2420 additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

32. Shaforost Vladimir Alexandrovitch, post-graduate student of Criminology Chair at FSEI HPE “Moscow University of MIA RF”. *Contact information on the place of studying:* 1) Address: 12, Academician Volgin St., Moscow, 117437; 2) tel.: 424-2420 additional 336-2244; 3) fax: 336-6288, 336-2444; 4) web: <http://www.mosu-mvd.com>;

33. Yakovlev Alexander Maksimovitch (30.08.1927–26.05.2011)